
 
Protokoll från årsmöte i Tanums Biodlareförening 2023-11-22 
 
Årsmötet avser verksamhetsåret 2022-10-01 - 2023-09-30 
38 medlemmar deltog på mötet som hölls i Föreningslokalen på Kärret. 
Röstlängden bifogas som bilaga 1. 
 
1. Mötets öppnande 
 Föreningens ordförande Maria Martinez Karlsson hälsade alla välkomna och  förklarade 
mötet öppnat. Konstaterades att det är första årsmötet i vår nyrenoverade  lokal. 
 
2. Val av mötesfunktionärer 
a) Mötesordförande 
 Lars Joelsson valdes till ordförande för årsmötet. 
b) Mötessekreterare 
 Helen Tandemar valdes till sekreterare för årsmötet. 
c) Justeringsledamöter 
  Siv Svensson och Petra Bullarsjö valdes till justeringsledamöter. 
 
3. Godkännande av kallelsen till årsmötet 
 Kallelse har skett i överensstämmelse med föreningens stadgar och  godkändes av 
mötet.  
 
4. Dagordningens godkännande 
 Utsänd dagordning godkändes. 
 
5. Verksamhetsberättelse för 2023 
 Siv Svensson redovisade styrelsens beskrivning av det gångna årets verksamhet. 
 Mycket arbete har i år lagts på upprustningen av lokalen. Verksamhetsberättelsen 
 lades till handlingarna och bifogas som bilaga 2. 
 
 Eva Joelsson presenterade bigårdsgruppens årsberättelse, och bigårdsgruppens 
 verksamhet. Gruppens sju medlemmar har varit på plats i bigården 23 gånger för att 
 sköta om föreningen bin. Man planerar vissa förändringar till nästa år.  Årsberättelsen 
lades till handlingarna och bifogas som bilaga 3. 
 
6. Bokslut för 2023 
 Föreningens kassör Magnus Bergstedt presenterade bokslutet för perioden  
 2022-10-01 - 2023-09-30. Rörelsens intäkter har nästan halverats främst pga  minskad 
försäljning av honung och burkar, och minskade bidrag. Kostnaderna har  ökat, främst kostnader i 
samband med renoveringen av vår lokal. Resultatet blir en  förlust på drygt 26 000 kr.  
 Bokslutet lades till handlingarna.  
 Balans- och resultatrapport bifogas årsmötesprotokollet som bilaga 4.  
 
7. Revisionsberättelse för 2023 
 Anita Älgemon presenterade revisorernas berättelse. Anita och Helen Tandemar  har 
reviderat föreningens ekonomi. Revisorerna tillstyrker att resultat- och  balansräkningarna 
fastställs och att styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  Revisionsberättelsen bifogas, bilaga 5. 
 
8. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2023 



 Mötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022-10-10 - 
 2023-09-30. 
 
9. Skrivelser och information från distriktet och förbundet 
 En stadgeändring genomfördes på distriktsnivå på ett extra årsmöte under våren,  och det 
finns tveksamheter kring om detta gjorts på rätt sätt. Informationen om  beslutet till föreningarna 
gavs också väldigt sent.  
 Det handlar om hur många representanter varje förening ska få sända till distriktets 
 årsmöte. Från att tidigare haft en representant med rösträtt per 20 medlemmar får  alla 
föreningar nu två representanter med rösträtt. En kompromiss har blivit att till  årets årsmöte får 
föreningarna sända representanter enligt den tidigare regeln, alltså  en per 20 medlemmar, 
men bara två av dem har rösträtt.  
 
10. Inkomna motioner 
 Inga motioner har kommit in. 
 
11. Behandling av motioner och styrelseförslag 
 Då inga motioner eller styrelseförslag har kommit in fanns inget att behandla. 
 
12. Styrelsens förslag till verksamhet för 2024 
 Maria Martinez Karlsson presenterade verksamhetsplanen. Nu när vi har en så fin 
 lokal planerar styrelsen för fler medlemsmöten. Verksamhetsplanen innehåller en  lista 
med teman för medlemsträffar och medlemmar är välkomna att komma med  fler förslag. På 
mötet framfördes följande förslag:  

• Bertil: information om bihälsa. Detta har varit uppe i styrelsen och man har också 
 diskuterat att motionera om samarbete med Norge där man är mer strikt med 
bihälsa. 

• Natalia: föreläsning om pollen och dragväxter.  
• Natalia har fler förslag, uppmanades att skicka lista till styrelsen för utlägg på 
hemsidan. 

 Verksamhetsplanen bifogas, bilaga 6.  
 
13. Föreningens medlemsavgift för 2024 
 Beslutades att medlemsavgiften för 2024 behålls oförändrad på 100 kronor. 
 Den tidigare höjningen av medlemsavgiften till föreningen kom inte med i
 faktureringen från förbundet i höst, vilket styrelsen informerat om. Nya fakturor har 
 sänts ut.  
 
14. Budget för 2024 
 Kassören Magnus Bergstedt redogjorde för styrelsens förslag till budget för 2024. 
 Budgeten godkändes och bifogas som bilaga 7.  
 
15. Val för 2024 
 Valberedning har under året varit Anja Randa (sammankallande), Bodil 
 Martinsson och Daniel Bodin. 
 Till styrelsen valdes i enlighet med valberedningens förslag: 
 
 a) Ordförande 
 Maria Martinez Karlsson, ordförande 1 år 
 b) Styrelseledamöter 
 Omval: 



 Magnus Bergstedt, 2 år 
 Nyval: 
 Lars Joelsson, 2 år 
 Eva Tisell, 2 år 
 Fyllnadsval: 
 Jenny Axelsson, 1 år  
 c) Revisorer 
 Anita Älgemon, 1 år 
 Helen Tandemar, 1 år 
 Revisorssuppleant: Henrik Hybinett, 1 år 
 d) Valberedning, 1 år 
 Bodil Martinsson 
 Annabell Olsson  
 Daniel Bodin 
 
16. Val av ombud och ersättare till distriktets årsmöte 2024 
 Överläts åt styrelsen att utse föreningens sju representanter varav två är 
 röstberättigade. 
  
17. Övrigt valärende 
 Årsmötet valde i enlighet med valberedningens förslag: 
 a) Val av bigårdsföreståndare, 1 år 
 Håkan Karlsson 
 Eva Joelsson  
 b) Val av honungsbedömningskommitté, 1 år 
 Eva Ahlström sammankallande 
  
17. Övrig information 
 Alla uppmanades att lämna in årsrapporten.  
 VI är nu 135 medlemmar i föreningen. 
 
18. Mötets avslutande 
 Mötesordförande Lars Joelsson tackade alla för visat intresse och avslutade  årsmötet. 
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